
Referat Årsmøte - Vasslaget Fimland Vassverk 26.04.2024 

Til stede i møte 

Styret ved:  

Leder: Bjørn Ivar Grøttå, Nestleder: Arne Kjell Fimland, Styremedlem: Arne Bruflot 

Medlemmer: 

Stemmeberettige 

Til stede: 11 personer, 10 stemme berettige. 

Fullmakt gitt til personer som er tilstede: 1 

Totalt stemmeberettige: 11 

Saksliste 

Godkjenning av årets innkalling – Leder ønsker at innkalling til årsmøte sendes ut 
SVEVE, da blir det likt til alle. Årsmøte samtykket til dette.  

Valg av møteleder - Bjørn Ivar Grøttå 

Valg av referent – Christin Grøttå 

Valg av 2 representanter til å skrive under protokoll for årsmøte – Tore Edvardsen og 
Svein Egil Svorstøl 

 
Årsberetning: 

Årsberetning for 2023 ble delt ut til alle fremmøtte medlemmer for gjennomlesning.  

Kommentarer til Årsberetning: Ingen 

Regnskap: 

Presentasjon av regnskap for 2023 

Regnskap er ferdig revidert av Per Gunnar Fimland. 

Ingen kommentarer fra medlemmene. 

Forslag fra leder: Slå sammen midlene på «byggekonto» og «sparekonto» til en 
høyrentekonto. Evt. overføre noe av midlene fra brukskonto. Årsmøte samtykket til dette.  

Årsmøte har godkjent regnskapet for 2023. 

Orientering om vassverket 

Presentasjon av årets tall: 

 Vanngjennomstrømming: Forbruket er gått ned og har lagt stabilt i hele periode. Vi 
har en feil på vannmåleren, den må vi bytte. 

 UV måling: tallene er gode gjennom hele året. UV lampen skiftes en gang pr år. UV 
Lampen skiftes årlig ved service.  

 Vannkvalitet: har vært god gjennom hele perioden. Vi har tatt måling av UV Trans, 
både av oppkomme og «nødvannet» fra elven, etter som Mattilsynet ønsket at vi 
hadde data på dette også. Resultat var meget bra. Vi skal ta en ny måling i sommer, 
da har vi to preferanser, en når det er mye vann igjen når det er mindre vann i elven.   
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Dugnad 2024 

 Sette opp ny kum med kraner i Bekken. 
 Tildekking med duk og fylle på masse. I dag er det altfor lite masse. 
 Utbedring av strømgjerde (streng, stolper, og isolatorer), må gjøres så snart som mulig. 

 
o Svein Egil Svorstøl fortsetter med tilsyn og vask i renseanlegget. 
o Petter Fimland fortsetter med å levere inn vannprøver.  

 

Investeringer i 2024:  

 Graving ved Bekken 
 Transport 
 Masser 
 Kummer  
 Rør deler 
 Ny vannmåler 
 Sky lagring til FV dokumenter Årlig 
 Streng, Stolper, og Isolatorer 

 
Kalkulert utlegg til årets dugnad ca.kr. 45 000.- til 50 000,- 
 
Leder vil sjekke om vi kan få konto hos Felleskjøpet, slik at vi Kan handle på faktura.  
 
Årsmøte godkjenner oppsatte investeringer og forslag til dugnad. 

 
Økning av medlemskontingent 
 
Medlemskontingent: økes med kr.300 kroner fra og med 2024. Kommer i sin helhet på neste 
innbetaling. Dette er som følge av økte kostnader på vannprøver og service av 
renseanlegget. De som ikke har epost og får tilsendt faktura per. Epost - gebyr 49 kroner 
 
Årsmøte støtter forslaget om.  

EVENTUELT 

Det er kommer ønske fra medlem at alle medlemmer får informasjon i god tid i forkant til 
dugnad. Dette for at en kan sette av tid/planlegge, slik at en kan delta på dugnad.  

Innspill fra medlemmer, ønsket at det setter opp et driftsbudsjett hvert år, som godkjennes av 
årsmøte. Leder skal sette opp et budsjett. 

Innkomne saker presenteres for alle medlemmer før årsmøte, og at medlemmene gis mulighet 
til å forhåndsstemme.  

Vedtekts endringer 

Endring: 

Saker må komme inn til styret seinest en uke før årsmøte. (tidligere var det 14 dager) 
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Stengevarsel som sendes ut når medlem ikke betale innen betalingsfristen, sendes 
rekommandert, det påbeløper en ekstra kostnad. Betalingsfrist endres fra 30 til 14 
dager.  

Årsmøtet godkjenner endring av vedtektene, som blir gjeldene fra og med 26.03.2024. 
Nye vedtekter er signert i møte, vedlagt. 

Valg 

I henhold til vedtektene: Leder er valgt for et år.  

 LEIAR: BJØRN IVAR GRØTTÅ  er gjenvalgt. 

    
Referat og nye vedtekter legges ut på hjemmesiden til vassverket. 

Leder har innspill til valgkomiteen: neste år er alle vervene på valg, dette er sårbart, her bør 
valgnemnda komme med et forslag til løsning. Dette fører til en vedtektsendring. 

Referent Christin Grøttå 

 

Underskrift protokoll 26.03.2024 

 

_________________________________ _____________________________________
Medlem Medlem 

         


